
Zápisnica č. 11/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 1. 6. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Maroš Finka, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Milan 

Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  František Janíček, Dušan Petráš 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Zhodnotenie výsledkov komplexnej akreditácie (pror.Finka) 
2. Návšteva DG INFSO na STU – zapojte sa do FET 7. RP - informácia (pror. Redhammer) 
3. Mentoring program pre transfer poznatkov - informácia (pror. Redhammer) 
4. Zabezpečenie pracovnej zdravotnej služby (pror. Finka) 
5. Sumárna informácia o spoločnosti STU Scientific, s.r.o. k 1.6.2009 (pror. Redhammer) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Návšteva DG INFSO na STU – zapojte sa do FET 7. RP - informácia (pror. Redhammer) 
2) Zabezpečenie pracovnej zdravotnej služby (pror. Finka) 
3) Sumárna informácia o spoločnosti STU Scientific, s.r.o. k 1.6.2009 (pror. Redhammer) 
4) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  Ku dňu rokovania neboli termínované žiadne úlohy. 
 
 
K bodu 1 Zhodnotenie výsledkov komplexnej akreditácie (pror.Finka) 
  
Pror. Finka: Ústne informoval o stave akreditácie STU. Oficiálne výsledky ešte nie sú 

k dispozícii. STU ako celok je na tom dobre. Vyskytli sa problémy 
s niektorými študijnými programami, tie však boli očakávané. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/11/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výsledkoch komplexnej akreditácie STU. 
 
 
K bodu 2 Návšteva DG INFSO na STU – zapojte sa do FET 7. RP - 

informácia (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o  „FET tour“ – návšteve predstaviteľov EK na Slovensku za 
účelom podnietenia výskumných pracovníkov na podávanie projektov 
v oblasti FET 7. Doteraz máme 2 bežiace projekty na STU v rámci 7. RP čo 
je dobré, ale je to málo. Momentálne sa pripravujú výzvy, ktoré podľa 
zamerania sú najvhodnejšie pre FEI a FIIT STU. 
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Stanovisko V-STU č. 2/11/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o návšteve DG INFSO na Slovensku aj na STU. 
 
 
K bodu 3 Mentoring program pre transfer poznatkov - informácia  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu. Jedná sa o podané projekty aplikovaného výskumu, 
podali sme aj projekt na spracovanie a šírenie informácií o úrovne spolupráce 
s praxou. Prebieha práve výberové konanie na zahraničného partnera, ktorý 
má v tejto oblasti viacročné skúsenosti, ktoré by sme mohli preniesť na 
Slovensko. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/11/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o mentoring programe pre transfer poznatkov. 
 
 
K bodu 4 Zabezpečenie pracovnej zdravotnej služby (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný návrh mandátnej rámcovej zmluvy na vykonávanie 

činnosti pracovnej zdravotnej služby. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/11/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh mandátnej rámcovej zmluvy na vykonávanie 
činnosti pracovnej zdravotnej služby a poveruje kvestorku STU Židekovú a prorektora STU 
Finku rokovať vo väzbe na uzatvorenú zmluvu o doplnení Kolektívnej zmluvy STU. 
 
 
K bodu 5 Sumárna informácia o spoločnosti STU Scientific, s.r.o. 

k 1.6.2009 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál s informáciami o hospodárení tejto spoločnosti od 
jej založenia 1.3.2008 ako aj skrátenú verziu podnikateľského zámeru STU 
Scientific, s.r.o. na rok 2009. Výsledok hospodárenia v roku 2008 bol – 67 tis. 
Sk. Predložil aj návrh na odmeňovanie konateľov spoločnosti. 

Pror. Finka: Ako člen dozornej rady spoločnosti má názor, že nemá zmysel držať túto 
spoločnosť ak nepodporíme jej rozbeh. 

Pror. Kalužný: Upozornil na možnosť konkurencie v činnosti tejto spoločnosti a ICV STU 
v oblasti aktivít majúcich charakter celoživotného vzdelávania. 

Rektor Báleš: Opýtal sa aký je vzťah tejto spoločnosti a Inkubátora STU. Príjem konateľov 
spoločnosti má obsahovať motivačnú zložku. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/11/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o hospodárení spoločnosti STU Scientific, s.r.o. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/11/2009  
Vedenie STU poveruje rektora STU riešiť odmeňovanie konateľov spoločnosti za výkon 
funkcie konateľa pevne stanovenou mesačnou odmenou v primeranej výške. Za práce 
vykonávané v rámci podnikateľskej činnosti (projektov, obchodných činností), t. j. mimo 
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výkonu funkcie konateľa, vedenie STU súhlasí s priebežným odmeňovaním konateľov 
spoločnosti a to zo zdrojov získaných z realizovaných projektov resp. obchodných aktivít. 
Tieto odmeny je možné vyplatiť až po pripísaní príjmov na účet spoločnosti STU Scientific, 
s.r.o. za predpokladu, že nevznikne strata z tejto aktivity, sumárne do maximálnej výšky  
50 tis. EUR za kalendárny rok na jedného konateľa. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ. 
1. Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom MUDr. Silvia Sýkorová, Kadnárova ul. 

Bratislava. Jedná sa o prenájom nebytových priestorov na ŠD Mladosť. Účel nájmu – 
všeobecný lekár pre deti a dorast. Doba nájmu sa predlžuje do 1.7.2011.  

2. NZ s nájomcom MARCOPREAL, s.r.o., Odbojárov 4, Bratislava. Jedná sa o prenájom 
priestorov na ŠD Dobrovičova, prízemie – bufet s príslušenstvom v celkovej výmere 
53 m2. Účel využitia – prevádzkovanie bufetu pre teplé a studené jedlá a predaj 
nealkoholických nápojov. Doba nájmu od 1.7.2009 do 1.3.2012. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/11/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložené návrhy na uzatvorenie NZ tak, ako boli predložené. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Pribudli na Vazovovej a Mýtnej nové pracoviská. Je potrebné riešiť ich umiestnenie na 
orientačnej tabuli pri vstupe do objektu podľa možnosti flexibilne. 

 
3) Prorektor Finka: 

Informoval o rokovaniach a podpísaní zmluvy so spoločnosťou Orange ohľadom 
zníženia paušálov za telefonovanie. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

Informoval o výsledkoch Študentskej vedeckej konferencie. Zúčastnilo sa jej 5 fakúlt 
STU, chýbala FA a FIIT STU. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


